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Úny Község Önkormányzata           2528 Úny, Kossuth Lajos út 2. Tel.: 33/508-800 
==================================================================== 

 
7/2010.  

 
 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
 

Felvéve Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 
 2010. június 29. napján megtartott ülésérıl 

 
 
 
Az ülés helye:   Községháza 
  Úny, Kossuth L. u. 2. 
 
Az ülésen megjelentek: Pósfai József   polgármester 
  Csákány Zoltán János   képviselı 
  Kovács Ferencné  képviselı 
  Molnár Ferencné  képviselı  
  Podhorszki Attila  képviselı 

  Kovács Gyuláné   körjegyzı 
 
 Meghívott: Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı 
  Molnár Józsefné  tagóvodavezetı 

 

Az ülést vezette: Pósfai József  polgármester 
 
Pósfai József polgármester: Köszönti a megjelenteket, majd megnyitja az ülést és megállapítja, 
hogy az ülés határozatképes, a 8 megválasztott képviselı közül 5 fı jelen van. A meghívó szerinti 
napirend tárgyalását javasolja.  
Kérdezi, van-e módosító javaslat? 
 
Módosító javaslat nem hangzott el. A Meghívó szerinti napirend elfogadását javasolja. A képviselı-
testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 
54/2010. (VI. 29.) Önkormányzati határozata 

Az ülés napirendjérıl 

Napirend: 

1.) Az Únyi Tagóvoda-vezetı beszámolója a 2009-2010. tanév 
munkájáról, eredményeirıl 
Elıadó: Molnár Józsefné tagóvodavezetı  
2.) Az Únyi Tagiskola vezetıjének beszámolója a 2009-2010. tanév 
oktatási munkájáról 
Elıadó: Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezetı 
3.) Egyebek 
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NAPIREND ELİTTI FELADATOK 
 
 
 
 

Tárgy: Jelentés a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról, valamint beszámoló a két 
ülés közötti fontosabb eseményekrıl, átruházott hatáskörben hozott döntésekrıl 

 
Elıterjesztı:  Pósfai József polgármester 
 
 (Elıterjesztés a Jegyzıkönyv 1. számú melléklete.) 
 
Kérdés, hozzászólás, javaslat nem hangzott el, a Képviselı-testület egyhangúlag (5 igen szavazattal) 
az alábbi határozatot hozta: 

 
Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 

55/2010. (VI. 29.) Önkormányzati határozata 

A két ülés közötti eseményekrıl  

Úny Község Önkormányzata Képviselı-testülete a lejárt határidejő 
határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés közötti fontosabb 
eseményekrıl, átruházott hatáskörben hozott döntésekrıl szóló beszámolót  
a Jegyzıkönyv 1. számú melléklete szerint e l f o g a d j a . 
 

Határidı:  azonnal 
Felelıs:  a polgármester 
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N A P I R E N D  

 
 
 
 

1.) Napirend tárgyalása 
 

Az Únyi Tagóvoda-vezetı beszámolója a 2009-2010. tanév munkájáról, 
eredményeirıl 
 

Elıadó:  Molnár Józsefné tagóvodavezetı 
 

(Beszámoló a jegyzıkönyv melléklete.) 
 
Pósfai József polgármester: A írásos Beszámolót a meghívóval kiküldték. Köszönti a tagóvoda-
vezetıt és megkérdezi, hogy a írásbeli beszámolójához kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 
 
Molnár Józsefné tagóvoda-vezetı: Nem, várja a kérdéseket. 
 
Kovács Ferencné Képviselı: Kérdezi, hogy a jelenleg 5 éves 7 fı óvodás jövıre mind iskolás 
lesz-e? Tájékoztatást kért az új intézményvezetı személyérıl. 
 
Molnár Józsefné tagóvoda-vezetı: Azt jelenleg nem tudja garantálni, hogy minden gyerek iskolás 
lesz, de azt fıleg nem, hogy helyben. 
A leendı utódját egyszer látta, így túl sokat nem tud mondani róla. Esztergomból fog kijárni. Az 
elsı benyomásai kedvezıek voltak az óvodáról. Beosztott óvónıként dolgozott eddig, utoljára ha jól 
tudja Komáromban. 11 éve óvónı. Mivel próbaidıt nem lehet intézményvezetınél megszabni, ezért 
egyenlıre határozott idıtartamra, 1 évre került kinevezésre. 
  
Pósfai József polgármester: Megköszöni a tagóvoda kollektívájának az elmúlt éves tevékenységét,  
a folytatáshoz jó erıt, egészséget kíván. Külön megköszöni a nyugdíjba vonuló tagóvodavezetı 
több évtizedes tevékenységét (39 év), és nyugodalmas, egészségben gazdag, örömökkel teli aktív 
nyugdíjas éveket kíván!  
 
Rövid megbeszélés után a Képviselı-testület egyhangú (6 igen) szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

 

Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 
56/2010. (VI. 29.) Kt. határozata 

A tagóvoda-vezetı beszámolójának az elfogadásáról 

Úny Község Képviselı-testülete a tagóvoda-vezetı beszámolóját, a 
tagóvoda 2009-2010. évi munkájáról, eredményeirıl, a jegyzıkönyv 2. 
mellékletét képezı tartalommal elfogadja. 
 

Határidı:  azonnal 
Felelıs: polgármester 

 
A tagóvodavezetı elhagyja az üléstermet.  
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2.) Napirend tárgyalása 
 
Az Únyi Tagiskola vezetıjének beszámolója a 2009-2010. tanév oktatási 
munkájáról 
 

Elıadó:  Csánkné Köves Gabriella tagiskola-vezetı 
 
(Beszámoló a jegyzıkönyv melléklete.  
Elıterjesztés a felmérésrıl a jegyzıkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Pósfai József polgármester: Az elızı testületin megbeszéltek értelmében megtörtént az érintett 
szülık körében a kérdıíves felmérés. Az elıterjesztés összefoglalva tartalmazza az eredményt. A 
visszaérkezett, kitöltött kérdıívek számából azt a következtetést vonta le, hogy igazából a szülık 
sem tudják mit szeretnének. Szinte semmi kifogásuk az iskola ellen, de mégis máshova viszik a 
gyermekeiket. 
Az írásos Beszámolót a meghívóval kiküldték. Köszönti a tagiskolavezetıt és megkérdezi, hogy a 
írásbeli beszámolójához kíván-e szóbeli kiegészítést tenni? 
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı: Igen szeretne néhány gondolatot elmondani. A 
felmérés eredményét nem ismeri, majd átnézi. Az új tanévtıl új oktatási programmal dolgoznak. 
Elkészítette az órarendet, akit érdekel megnézheti. Két és három pedagógussal is elkészítette. 
Kommunikációs 15 perccel kezdıdik a tanítás minden nap. A tematikája részletesen ki van 
dolgozva. Ezt nagyon fontos változásnak tartja, és bízik benne, hogy pozitív eredménnyel jár. 
Délelıtt  és délután is lesz tanítás.  
 
Pósfai József polgármester: Azok, akik az elızı testületin kérték a program és az órarend részletes 
ismertetését jelenleg nincsenek jelen. Kérdezi, hogy akkor két vagy három pedagógussal 
számoljanak, illetve mennyivel kerül többe, ha három pedagógus lesz? 
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı: Meg van az a két pedagógus aki vállalná, de az lenne a 
kérés, hogy ha lehet maradjanak hárman. Tudja, hogy a 13 gyermek kevés, de a tantestület mindent 
megtesz annak érdekében, hogy ne vigyenek el alsó tagozatos gyerekeket más település iskolájába. 
A tanév során 10 értekezletet tartottak. Hívták, kérték a szülıket is, hogy vegyenek részt ezeken és 
mondják el milyen iskolát szeretnének, beszéljék meg, ha vannak problémák, mert csak így lehet 
kiküszöbölni azokat. Sajnos nem jelentek meg a szülık. Az elızı tanévben újítás volt a délutáni 
lovas foglalkozás, amit terveznek folytatni. 
 
Csákány Zoltán János képviselı: Az intézményvezetı szerint mi az oka, hogy egyre fogy a 
gyermeklétszám a helyi iskolában? Elızı testületin vizsgálták a demográfiai adatokat, az alsó 
tagozatos korcsoport fele jár az únyi iskolába. 
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı: Konkrét választ nem tud erre adni, mert nem keresik 
meg a szülık sem észrevétellel, sem panasszal. Ha nincs probléma, nem tud mit kezelni. Kevés az 
igazán partner szülı. Az új oktatási programmal is az a fı céljuk, hogy jobban bevonják a szülıket 
az iskolai életbe. Reméli, hogy ez sikerülni fog. 
 
Molnár Ferencné képviselı: A szülık a faluban mondják a magukét, de nem tesznek semmit az 
iskola érdekében. 
 
Csákány Zoltán János képviselı: Tudja, egyedül van azzal a véleményével, hogy ennyi 
gyermekkel nem szabad fenntartani a helyi iskolát, de mégis kimondja. Mivel a szülık elviszik a 
gyerekeiket más iskolákba, akkor helyben ne mőködjön. 
Más települések sem szenvedtek kárt azáltal, hogy bezárták az iskolájukat. Fejlesztésre meg 
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egyértelmően több jutott.  
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı: A mostani kollegái azt mondják fontos nekik az 
állásuk, így a helyi iskola is, ezért többletfeladatokat is hajlandóak vállalni. 
 
Pósfai József polgármester: Úgy gondolja, hogy a helyi iskola is tudja azt, amit a környezı 
települések iskolái. Sajnos nem arról van szó, hogy istenáldotta tehetségeket visznek valami nagyon 
jó iskolába. Az hogy kicsi az osztálylétszám meg egyenesen elıny. Több idı jut minden gyerekre. 
A jelenlegi  társadalmi, politikai viszonyok között nem javasolja napirendre venni az iskola 
bezárását. Visszatérve a két vagy három pedagógushoz elmondja, hogy a Testület maximum abban 
dönthet melyik változathoz biztosítja az anyagi fedezetet. Mivel társult intézményrıl van szó, a 
tantestület létszámának a csökkentése sem simán testületi hatáskör. 
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı: A nyugdíjba vonuló pedagógus pótlására pályázatot 
írtak ki. Meglepte, hogy 48 pályázó jelentkezett. A nyertes Steiner Tamásné, aki kifejezetten kérte, 
hogy csak a tanév kezdetével kerüljön felvételre, így addig sem jelent bérköltséget. Sajnos egy fiatal 
kolleginája hosszútávon betegállományba vonult. Az İ pótlása is szükséges. Erre a feladatra is 
talált megfelelı személyt a pályázók között. Olyan személyben gondolkodott, akinek van már némi 
gyakorlata. Egy év határozott idıre veszik majd fel, ha a Testület megfinanszírozza. Mivel a 
táppénz 30 %-át fizeti a munkáltató, így számításai szerint a bérjellegő kiadásaik havi 80 ezer Ft-tal 
nınének, négy hónapon át. A következı testületi ülésre kiszámítja pontosan a többletköltségeket és 
benyújtja a módosító kérelmét. 
 
Csákány Zoltán János képviselı: Javaslata, hogy a tagiskolavezetı tanítson helyben, sokkal 
elınyösebb lenne mint a jelenlegi helyzet. 
 
Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı: Amikor elvállalta az intézményvezetést ismertettek 
voltak a feltételek. Ezen nem áll módjában és szándékában változtatni.  
  
Rövid megbeszélés után a Képviselı-testület 4 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 

57/2010. (VI. 29.) Kt. határozata 

A tagiskola költségvetésének a módosításáról 

Úny Község Képviselı-testülete fontosnak tartja, hogy egyfajta tudatos 
nevelés következtében, a sok egyéb pozitív hatás mellett, valamilyen 
kötıdés alakuljon ki az Únyra születıkben községük iránt. Ennek 
meghatározó láncszeme az Únyi Tagiskola 1-4 osztályának mőködése.  
A Képviselı-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a következı tanév 
változatlan pedagógusi létszámmal történı mőködéséhez biztosítja a 
szükséges anyagi fedezetet. 
Felkéri a tagiskola-vezetıt, hogy a soron következı testületi ülés 
(augusztusi) idıpontjáig készítse el a személyi változásokból adódó 
többletköltségek kimutatását, a költségvetési rendelete módosítása céljából.  

 
Határidı:  Soron következı testületi ülés ideje 
Felelıs:  Csánkné Köves Gabriella tagiskolavezetı 
  Pósfai József polgármester 

 
 
A Képviselı-testület egyhangú (5 igen) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 
58/2010. (VI. 29.) Kt. határozata 

A tagiskola-vezetı beszámolójának az elfogadásáról 

Úny Község Képviselı-testülete a tagiskola-vezetı beszámolóját, a 2009-
2010. tanév tagiskolai munkájáról, eredményeirıl, a jegyzıkönyv 4. 
mellékletét képezı formában és tartalommal elfogadja. 

 
 Határidı:  azonnal 

    Felelıs:  a polgármester 
 
A tagiskolavezetı elhagyja az üléstermet.  
 
 

 
 

3.) Napirend tárgyalása 
 

Egyebek  
 

a) A Duna–Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás aktualitásai 
 
Pósfai József polgármester: Tájékoztatatásul elmondja, hogy az elızı testületi ülésen elfogadott 
határozat kivonatára még nem válaszolt a Társulás. A hogyan továbbról a két ülés között volt 3 
kistérségi megbeszélés és volt 1 Hulladékgazdálkodási Társulási Tanács ülés.  
A Kistérség Elnökének az a javaslata, hogy érdekmúlás címén év végével ki kell lépni a 
Hulladékgazdálkodási Társulásból, és akkor nem lesz kártérítési kötelezettsége a kilépınek. Szerinte 
kártérítési kötelezettség nélkül nem lehet kilépni, ezért javasolja megvárni a Hulladékgazdálkodási Társulás 
válaszát. Továbbá ha kilépnek biztos hogy nem valósul meg a rekultivációs program sem. Azt pedig ilyen 
kedvezı feltételekkel nem lesz mód megoldani, és már ötszázezres nagyságrend amibe eddig került az 
önkormányzatnak a pályázat készítése.  
2010. június 8-án Tatabányán a Hulladékgazdálkodási Társulás közgyőlésén döntöttek arról hogy akik 
tudják teljesíteni a hiánypótlás lejártáig az elıírásokat azokra vonatkoztatva benyújtásra kerül a rekultivációs 
pályázat második fordulója. Külön megbeszélést is folytatott a Társulás munkaszervezetének a vezetıjével, 
aki garantálta, hogy a korszerő hulladékgazdálkodási rendszerrıl szóló pályázat önrészét nem kell az 
önkormányzatoknak még csak megelılegezni sem. A program megkezdése elıtt közbeszerzés tárgya lesz az 
önerı megfinanszírozása. Így tulajdonképpen az eddigi aggályokból egy maradt, nevezetesen hogy 
eredményes pályázat esetén mekkora térítési díj növekedéssel fog járni az új rendszer beindítása.  
 

 
 
b) Hivatalfelújítás helyzete 

 
Pósfai József polgármester: Az elızı testületi ülés óta nagy ütemben folytatódott a Községháza 
külsı felújítása. A vidéki örökség megırzése érdekes pályázati konstrukció, FVM rendeletek 
szabályozzák. Sajnos a pályázat mőszaki tartalmában vannak hibák. A benyújtásakor ezt 
idıhiányában nem tudták átnézni, csak utólag. Akkor már a megítélt támogatás volt a mérvadó, ami 
az alapja a támogatás lehívásának is. Probléma még, hogy a közbeszerzési kiírás 10 %-os 
tartalékkeretet engedélyez, amit egyébként a Testület is elfogadott a közbeszerzési ajánlattétel és az 
eredményhirdetés tárgyalásakor. A gond, hogy nincs összhangban a FVM rendeletek 
finanszírozható költség fejezetével.  
Ezekbıl adódóan komoly vitái vannak a projektmenedzserrel, kivitelezıvel egyaránt. A kivitelezı 
szerint fel kell használni a tartalékkeretet is mert annyi pluszmunka adódott, de ez önkormányzati 
teher lehet, mert a lehívása kétséges. Így komoly alkut kell folytatnia azért, hogy a tartalék keretbıl 
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minél kevesebb kerüljön felhasználásra. ~ 2,5 millió Ft az alku tárgya. 
Vannak minıségi kifogásai is, amiket folyamatosan jelez a mőszaki ellenırnek és a kivitelezınek. 
A hitelek ügyintézése folyamatban van, holnap megy az OTP-be a jegyzı asszonnyal a 
hitelszerzıdést aláírni. A szerzıdés a megítélt támogatás összegérıl (23.235.617 Ft) szól. Utána 
nézett, ilyen „terméke” (éven belüli lejáratú, támogatást megelılegezı hitel) az elızı testületin 
felvetett bankoknak (MFB, MHB) nincsen. Így maradt az OTP. 
A Komárom-Esztergom Megyei Közgyőlés Térség- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága Települései 
Pályázati Alapjából 3 millió Ft kamatmentes visszatérítendı támogatási igényeltek, mert 
kamattámogatás igényléséhez már kellett volna a hitelszerzıdés is. Jelenlegi információja szerint a 
3 millió Ft kamatmentes támogatást megkapják. 
Távlati cél a befejezés tervezett határidejének (2010. július 19.) a tartása mellett, a júliusi 
támogatási igény benyújtása, lehetıleg az eddig már kifizetett számlákra (mőszaki terv, 
közbeszerzés, pályázatírás, projektmenedzser) és a teljes vállalkozói díjra.  
 
Podhorszki Attila képviselı: A tetıszerkezet felújításakor a kivitelezı olyan hibákat vétet 
(tetıgerinc görbe, homlokzati deszkázás nem egyenes, tetıcserép síkja ferde stb.) ami miatt szerinte 
az ácsmunkákat nem szabad kifizetni. 
 
Csákány Zoltán János képviselı: Többen megkeresték İt is, még más településrıl is, hogy az 
ácsmunka alapvetı esztétikai hibákat tartalmaz. Kérni kell a kijavítást, mert a kivitelezı idıvel 
elmegy, viszont az elkövetett hibák itt maradnak, azt az itt élık fogják naponta látni. 
 
Pósfai József polgármester: A felsorolt hibák nagy részét már kifogásolta. A kivitelezı ígérte, 
hogy amit tudnak kijavítanak, de a tetı síkjának rendbetételéhez a teljes tetıt (a szarufákat is) kellett 
volna kicserélni. Ez a felújítási program nem errıl szól, és már csak akkor szólhat arról, ha a 
többletköltséget felvállalja az Önkormányzat. Viszont ennek nincs meg a forrása. 
Úgy gondolja, hogy azt nem tehetik meg, hogy az összes ácsmunkát nem fizetik ki. Minıségi 
opciókkal élhetnek, de az is erısen vitatható. 
 
Podhorszki Attila képviselı: Továbbra is fenntartja a véleményét és úgy gondolja, hogy az általa 
felsorolt hibák teljes egészében kijavíthatóak. 
 
Pósfai József polgármester: Javasolja a minıségi kifogást emelı képviselı-társainak, hogy a 
legközelebbi, - hetente esedékes -,  mőszaki egyeztetésen jelenjenek meg személyesen, és mondják 
el a szakembereknek (mőszaki ellenır, kivitelezı) észrevételeiket. 
 
 
 

c) Köztisztségviselık napja 
 
Pósfai József polgármester: Tájékoztatásul közli, hogy a köztisztviselık napját megtartották elıre, 
a nyílászárók cseréjének a napján, mert akkor úgy sem tudtak volna dolgozni. Veszprémben tettek 
kirándulást (vár, állatkert, viadukt) az útiköltség önkormányzati teher, a többi költséget (belépık 
díja, ebéd) maguk állták. Így elsején nyitva lesz a Hivatal. 
  
Az ülésen több kérdés, hozzászólás, javaslat nem hangzott el. A polgármester megköszönte a 
megjelenést, majd az ülést 19 óra 35 perckor bezárta.  

 
K.m.f. 

 
 

P ó s f a i  József s.k.      Kovács Gyuláné s.k. 
polgármester                          körjegyzı  
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1. számú melléklet Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 55/2010. (VI. 29.) Önkormányzati  
határozatához: 
 

ÚNY KÖZSÉG POLGÁRMESTERÉTİL              2528 ÚNY, KOSSUTH L. U. 2. 

 
Iktatószám: Ú-132-34/2010.  
 
 
 
 
 
 
 
 

E L İ T E R J E S Z T É S 
 

 

Készült: Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 2010. június 29. napján tartandó 
ülésére. 
 

Tárgy:  Jelentés a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés közötti fontosabb 
döntésekrıl, eseményekrıl és az átruházott hatáskörben hozott határozatokról. 
 

 

I.  Lejárt határidej ő határozatok: 
 

46/2010. (V. 25.) Kt. határozat: A Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 
Társulási megállapodásának módosításáról a határozati kivonatot idıben postáztuk 
 

47/2010. (V. 25.) Kt. határozat: A Községháza külsı felújításához az éven belüli lejáratú, 
támogatást megelılegezı hitel felvételéhez a kérelmet benyújtottuk. 
 

48/2010. (V. 25.) Kt. határozat: A Községháza külsı felújításának pályázati önerejéhez a 
Támogatási igény benyújtása a Települési Pályázati Alaphoz határidıre megtörtént. 
 

49/2010. (V. 25.) Kt. határozat: Az Únyi Tagiskola melléképületének a lebontása megtörtént. 
 

51/2010. (V. 25.) Kt. határozat: A Bajnai Önkéntes Tőzoltóság kérelmének elutasításáról az 
értesítést megküldtük. 
 

52/2010. (V. 25.) Kt. határozat: Az Únyi Tagiskola mőködésével kapcsolatos felmérés megtörtént. 
kiértékelés a mai ülésen. 
 

53/2010. (V. 25.) Kt. határozat: A Csolnok és Környéke Körzeti Egységes Óvoda-Bölcsıde Únyi 
Tagóvodája intézményvezetıje kinevezésének támogatásáról a határozati kivonat postázva. 
 

 
 
II.  Két ülés közötti fontosabb események:  

2010. V. 27. Úny: A községháza felújítás munkálatainak heti helyszíni egyeztetése.  
V. 31. Tatabánya: Egyeztetı megbeszélés a Duna Vértes Köze Regionális 
Hulladékgazdálkodási Társulás KEOP 7.2.3.0-2007-0002 számú, „Települési szilárdhulladék-
lerakók rekultivációja a Duna – Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 
területén” tárgyú projekt második ütemérıl. 
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VI. 01. Úny: A községháza felújítás munkálatainak heti helyszíni egyeztetése.  
VI. 3. Dorog: A Gerecse-Pilis Vízi Társulat IB ülése. 
VI. 4. Dorog: DTKT rendkívüli közgyőlése a „Települési szilárdhulladék-lerakók 
rekultivációja a Duna – Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás területén” 
projekt tárgyában.  
VI. 08. Úny: A községháza felújítás munkálatainak heti helyszíni egyeztetése.  
VI. 08. Tatabánya: A Duna Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási 
Tanácsának közgyőlése. 
VI. 10. Tata: Konferencia a XXI. Század közigazgatásáról 
VI. 15. Veszprém: Elıre hozott köztisztviselık napja. 
VI. 17. Dorog: DTKT rendkívüli közgyőlése a „Települési szilárdhulladék-lerakók 
rekultivációja a Duna – Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás területén” 
projekt tárgyában.  
VI. 18. Úny: A községháza felújítás munkálatainak helyszíni egyeztetése. 
VI. 22. Úny: A községháza felújítás munkálatainak heti helyszíni egyeztetése. 
VI. 29. Úny: A községháza felújítás munkálatainak heti helyszíni egyeztetése. 

 
 
III. Átruházott hatáskörben hozott döntések: 
 

Polgármester határozatai:  

 Temetési segély: - 
 

Az Igazgatási és Szociális Bizottság határozatai: 
 

Átmeneti segély:   - 

 

Kérem az elıterjesztésem megvitatás utáni elfogadását.  
 
 
 
Úny, 2010. június 29. 
 
 
         

P ó s f a i  József s.k. 
            Polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 11  
 

2. számú melléklet Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 56/2010. (VI. 29.) Önkormányzati  
határozatához: 
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3. számú melléklet: 
 
Úny Község Önkormányzata    

2528 Úny, Kossuth L. u. 2.Tel.: 06 33 508-800. Fax: 06 33 508-801.  E-mail: polgarmester@uny.hu; jegyzo@uny.hu; 

================================================================================== 
 
Ikt.szám: ú-132-30/2010. 

 
 

Elıterjesztés 
 

Úny Község Képviselı-testülete  
2010. június 29. napján tartandó ülésére,  

a 2. napirendi ponthoz  
 
 
 
Tisztelt Képviselı-testület! 
 
 
A 2010. május hónapban megtartott képviselı-testületi ülésen elhangzottak alapján az iskolára 
vonatkozó kérdıívet az óvodás korú és az 1-4. osztályos korú gyermekek szüleinek, összesen 22 
családhoz küldtük ki. Ebbıl 7-en küldték vissza a kitöltött kérdıíveket, amelynek eredménye az 
alábbi: 
 
1. kérdés: Amennyibe gyermeke más település általános iskolájának tanulója, vagy más 
településre szándékozik gyermekét iskolába járatni, mi az oka annak, hogy nem az únyi tagiskolát 
választotta, illetve választja? 
 
Erre a kérdésre 5 szülı válaszolt az alábbiak szerint: 

a.) Összevont osztályok vannak: 2    b.) Felsı tagozat nem mőködik: 2 
 
c.) Pedagógusok nevelési módszere: 1  d.) Napközi idejének rövidsége: 1 

d.) ponthoz megjegyzés: „Munka mellett tényleg lehetetlenség. Aki máshová kell járjon dolgozni 
annak megoldhatatlan.” 
 

e.) Egyéb okok miatt:  
1. „A többi szülı hozzáállása az iskolához.” 
2.  Nagy lányom nem Únyon kezdte, mert Pestre járok dolgozni és 7 órakor még nem volt iskola. Ez 
csak egy praktikus ok volt, amiért nem tudott ide jönni.  A napközi is túl rövid ideig volt nekünk.” 

 

2. kérdés: Amennyiben gyermeke az únyi tagiskola tanulója, mi az, amin változtatna az iskola 
mőködésében? (pl. nyitvatartás, nagyobb nyitottság a szülık felé, infrastruktúra fejlesztés stb.) 
 

Az alábbi 6 válasz érkezett: 

1. „Jó lett volna, ha a német nyelv helyett angol nyelvet tanítanának a gyerekeknek.” 

2. „Nyitva tartás.” 

3, „Amennyire hallottam szeptembertıl változások lesznek az únyi iskolában, amelyeknek mi 
rendkívül örülünk, és ha ez így marad gondolkodunk az únyi iskolán. A napközi lehet, hogy lehetne 
hosszabb.” 
 

4. „Leendı elsısöknek jó lenne megismerni valamikor az iskolát.” 
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5. „Szemléletváltás a pedagógiában, kommunikáció. „Családias” mérete nagyobb nyitottsággal 
emberileg, lelkileg tudna pluszt adni, ami vonzóvá tehetné.” 
 
6. „Olyan tanítókra van szükség aki tud fegyelmezni, tekintélye és szakmai hozzáértése elıre viszi a 
mai neveletlen és idegbeteg gyermekek fejlıdését.” 
 

3. kérdés: Amennyiben gyermeke nem az únyi tagiskola tanulója, Ön szerint mi az a többlet, amit 
a jelenlegi iskolája nyújt és az únyi tagiskolával szemben? 
 
Az alábbi 3 válasz érkezett: 

1. „ A napközi nyitvatartási idı hosszabb.” 

2. „ Pedagógia, nyitottság, rugalmasság.” 

3. „ Zene – sporttanulási tevékenység.” 
 

4. kérdés: Elégedett-e az únyi tagiskola jelenlegi alkalmazottjainak szakmai felkészültségével? 
 

Mind a 7 kérdıíven kitöltésre került (2-en 2 választ jelöltek) az alábbiak szerint: 
 
a.) Igen 2     b.) Nem 0  c.) Részben 2  

d.) Nem tudom megítélni 4   e.) Nem kívánom minısíteni 1 
 

5.  kérdés: Részt venne-e egy nyitott beszélgetésen a képviselı-testülettel? 
  

A 7 válaszból:  
   a.) igen 4  b.) nem 3 
 

6. kérdés: Milyennek ítéli az iskolai oktatás légkörét? (Több tevékenységi kört is megjelölhet!) 
 

A 7 visszaküldı az alábbiak szerint válaszolt: 

 
Gondos 
 

  
Elutasító, 
rideg 

 

 
Megértı 
 

 
3 

 
Nemtörıdö
m 

 
1 

 
Oldott 
 

 
2 

 
Feszült 
 

 

 
Együttmőködı 
 

 
4 

 
Fékezı 

 

 
Egyéb 
 

„Bizonytalan, 
bátortalan, nyitott.” 
„Gondos, kedves, de 
korszerőtlen. Lehetne 
benne több élet.” 

 
Nem 
ismerem 

 
1 
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7. kérdés: Alkosson véleményt az alább felsorolt tevékenységekrıl!  
(Tegyen „X”-et  az Ön értékítéletének megfelelı oszlopba!)  
 
A hét szülı véleménye: 

 
Elégedetlen 
vagyok vele 

Elfogad-
hatónak 
tartom 

Nagyon 
elégedett 

vagyok vele 

Nincs róla 
informáci-

óm 

 
A gyermekek nevelése 

 3 1 3 

A gyermekek mozgásszükségletének a 
kielégítése 

 4 1 2 

A gyermek játéktevékenységének a 
kielégítése 

1 2 2 2 

 
A gyermekek tanulmányi elımenetele 

 3 1 3 

 
A szülıi értekezletek tartalma 

 4  3 

 
A szülıi értekezletek gyakorisága 

 2 1 4 

 
A napközis foglalkozás tartalma 

2  1 4 

 
Az iskolai étkeztetés higiéniája 

 1 2 4 

 
Az étkeztetési kultúra elsajátítása 

1 1 3 2 

 

8. Egyéb közölni valók: 

3 kérdıíven az alábbiakat közölték: 

1. „Jó lenne közösen együtt gondolkodni fenntartó-szülı-iskola. Jó lenne ha olyan iskolába 
járhatnának a gyermekeim, ahol nincs feszültség, és minél több gyermek járna a faluból! 
 

2. „Vegetáriánus étkeztetés, tudom nehezen megoldható, de jó lenne ha lenne rá alternatíva.” 
 

3. „Nagyon jónak és fontosnak tartom, hogy megkérdezik a véleményünket iskola-ügyben. 
Szeretnénk, hogy legyen a faluban iskola, ha másért nem legalább a választás lehetısége miatt is. 
Gyermekem egyenlıre még óvodás, így az iskola minısítését értékelı kérdésekre nem tudok 
válaszolni. (az óvodát szívesen értékelném.) 1 év múlva lesz esedékes számunkra az iskolaválasztás 
és még nem döntöttünk, de a piliscsabai katolikus iskola és Úny között fogunk választani. Az 
elsıdleges szempont az lesz, hogy hol kapok (kapok-e egyáltalán) állást, mert ha pl. oda kell utazni, 
akkor a gyereket is viszem, ha itthon maradok nem biztos, hogy megengedhetjük magunknak, hogy 
„csak” a gyereket fuvarozzuk iskolába. Amiért Piliscsaba szimpatikus: reménykedünk, hogy nem 
csak nevében katolikus, hanem a nevelés szellemében is, 4. után talán már nehezebb bekerülni. 
Sok egyéb program közül lehet választani, ami az elsı 4 osztályban még talán nem fontos, de 
késıbb igen, bár itt nem tudom, hogy mi a lehetıség helyben. Ennek ellenére jó lenne, ha 
megmaradna az únyi iskola, mert hozzá tartozik a faluhoz, és nem biztos, hogy mindenki meg tudja 
oldani, hogy máshová hordja a gyereket, ha itt nem lenne.  
 
Az biztos, hogy minden szinten több összefogásra, együttmőködésre, kompromisszumra és alázatra 
lenne szükség, mert ahogy látom ez a kérdés nem itt kezdıdik, hanem az óvodánál és más dolgokkal 
is kapcsolatos (pl. vallás, gyermeknevelési nézetek). Sajnálom, hogy a falusi óvodások fele más 
településre jár, mert tényleg úgy gondolom, hogy a kicsiknek (ovi és alsó tagozat) helyben lenne a 
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legjobb. Mi most ide járunk, de lehet, hogy iskolába meg mi fogunk messzebb menni, addig még 
igyekszem ezt az iskolát is megismerni majd.”    
 
 
Úny, 2010. június 23. 
 
 
     Tisztelettel: 
 
         Pósfai József s.k. 
            polgármester 
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4. számú melléklet Úny Község Önkormányzata Képviselı-testületének 58/2010. (VI. 29.) Önkormányzati  
határozatához: 
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Statisztikai adatok: 
 
Tanulók létszáma: 16        1.o.  6 tanuló 
                                           2.o.  4 tanuló 
                                           3.o.  3 tanuló 
                                           4.o.  3 tanuló 
 
A tanév során a 18 tanulóból két tanuló távozott intézményünkbıl Tinnyére. 
 
Napközis ellátást 16 tanuló igényelt. 
Ingyenes tankönyvellátásban részesült 11 fı. 
Ingyenes étkezı 6 fı, 50%-os kedvezmény 6 fı. Összesen étkezı-ebéd 16 fı, tízórai 
11 fı. 
Bejáró tanuló 0 fı. 
Hátrányos helyzető tanuló 3 fı. 
Veszélyeztetett 2 fı. 
Határozat alapján fejlesztı foglalkozáson részt vevık 5 fı. 
 
Humán erıforrás:  
 
Intézményünkben két osztálytanító és egy német nemzetiségi nyelvet oktató nevelı 
dolgozik.  A tanév során betegállományba került egyik kolléganınk,  így osztályában 
helyettesítéssel végeztük az oktatási és szervezési feladatokat. 
A tanév végén búcsúztattuk 40 éve pályán lévı pedagógusunkat, aki nyugdíjba 
vonult. 
 
 Pedagógusok továbbképzése, értekezletek: 
 
A Továbbképzési terv szerint a 120 órás hét évenkénti továbbképzést tekintve egy 
pedagógusunknak 2010 évben kell teljesíteni a hiányzó 30 órát. Az új törvény szerint 
a továbbképzési normatíva megszőnt, így ennek kötelezése önköltségen nehézkes. 
Szakmai szempontból azonban szükséges lenne.  
Nemzetiségi szakmai megbeszélésen, valamint 60 órás Tánc továbbképzésen vett 
részt nemzetiségi tanítónk. Fejlesztı pedagógusok mőhelyfoglalkozásán a 2-4. 
évfolyam osztályfınöke volt. 
A tagiskola-vezetı a következı szakmai tájékoztatókon vett részt: 
Egészségvédelem-iskolaegészségügy- Esztergom, 
Környezet-tudatosság- Dorog, 
Családsegítıs szakmaközi esetmegbeszélés- Dorog 
„A pedagógus kiégése” címő elıadás -Esztergom 
Gyermekvédelmi beszámoló- Dág 
„Ismerd meg az autizmussal élıket!”- Tatabánya 
 
 A közös ıszi nevelési értekezletünk Csolnokon volt, amelyet Levente Péter tartott 
egy rögtönzött bemutató órával egybekötve. 
Tanévnyitó és tanévzáró értekezletet szeptemberben és júniusban tartottunk. 
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Munkaértekezletet 5-ször ( okt, febr, márc, ápr, máj)  szerveztünk.  
Osztályozó értekezlet januárban, júniusban volt.  
Összegzésképpen tehát a tanévben tíz alkalommal ültünk össze átgondolni, 
megbeszélni az iskolai feladatokat. 
A tagintézmény vezetıi három alkalommal ültek össze közös eszmecserére  
(Sárisápon, Dágon, Únyon). Intézményünkben látogatást tett a Társulás igazgatója 
három alkalommal( szülıi fórum, szakmai véleménycsere, pedagógusok 
teljesítményértékelése)  is. 
 
 
Mérések, szőrések, ellenırzések: 
 
Intézményünkben idén 5 tanulónál a Szakszolgálat vizsgálatot végzett tanulási 
nehézség tekintetében. 
Az elsı osztályos osztálytanító elvégezte a mérést, mellyel felmérte a tanulók 
képességeit.  
Két tanulónknál kértük a Családsegítı Szolgálat pszichológiai vizsgálatát. 
Védınıi egészségügyi ellenırzés, szőrés négy alkalommal ( kétszer tető) volt. 
Az ÁNTSZ ellenırzést végzett tanulóink körében a kötelezı védıoltások teljes körő 
felülvizsgálatával, valamint a konyha megfelelıségében. 
Fogászati vizsgálat és tájékoztató két alkalommal volt. 
A H1N1 járvány kapcsán novembertıl heti rendszerességgel jelentést kellett küldeni 
a hiányzók számáról az Oktatási Hivatal felé. 
 
A Belsı ellenırzési terv szerint mind a négy nevelınél  a vezetı órát látogatott. 
Az adminisztráció folyamatosan történik, minek köszönhetıen a nevelık törekednek 
a hiánytalan dokumentumvezetésre.  
 
Májusban  került sor a kompetencia mérésre 4. osztályban. Intézményünket 
kiválasztották, így tanulóink mérési lapjait vissza kellett küldeni az Oktatási 
Hivatalnak kiértékelésre. A mérés során minıségbiztosító ellenırizte a mérés 
adminisztrációjának és levezetésének szabályosságát. 
Helyi mérést írtak tanulóink németbıl, szövegértésbıl és nyelvtan,német tárgyakból. 
 
Partnerkapcsolatok: 
 
 Kézmőves szakkör munkatervében szerepeltettük a szülıi ötleteket, amelyek 
megvalósításában maga a szülı is a pedagógus segítségére volt.  
Idén elsı alkalommal kötöttünk megállapodást a Carino Lovas Egyesülettel, 
miszerint a sportkör keretében alkalmanként tájékoztatást, oktatást tart a lovas 
sportról. A karácsonyi ünnepségre, bővészelıadásra, hangszeres bemutatóra 
meghívtuk az óvodásokat. 
 
Szülıkkel tanév elején megválasztottuk az SZM-tagokat. A szülıkkel értekezlet hat ( 
szept, nov, dec, febr, márc, jún.), megbeszélés szülıi kérésre egy alkalommal volt. 
Nyílt napot tartottunk novemberben. 
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A szülıket nyilatkoztattuk családi napközi, valamint napközis foglalkozás 
idıtartamának bıvítésérıl. 
 
Oktató- nevelı munka: 

Tanulmányi eredmények 
A tanulók értékelése  továbbra is szöveges minısítéssel történt 1-3. osztályban, 4. 
osztályban érdemjeggyel. 
A pedagógusok szerint a tanulók teljesítménye a közepes-jó között mozog. 
 
Versenyek, programok: 
Tantárgyi tanulmányi versenyen Bajnán a Simor-napokon volt egy  tanulónk.  
Dágon az ıszi versmondó versenyen vett részt a 2-3-4. osztály. 
A futás kedvelıi részt vettek Dorogon a Sulisprint futáson. 
Német levelezıs versenyt szervezett a nagyobbaknak a nemzetiségi tanítónk. 
Úszó tanfolyamon vett részt minden tanulónk, melynek teljes költségét a Fenntartó 
finanszírozta. 
 
Tanórán kívüli tevékenységek: 
Ebben a tanévben sportkört, kézmőves szakkört indítottunk. 
Felzárkóztató-fejlesztı foglalkozást tartottak osztálytanítóink. 
Zeneiskolai és hittanfoglalkozásokat külsı szakemberek vezették. 
 
Eszközfejlesztés: 
 
Eszközbeszerzési pályázatból bútorokat vásároltunk. – Csolnok pályázott 
A Fenntartó teljes külsı felújításra nyert pályázatot, melybıl a nyílászárók cseréje, és 
a hıszigetelés kivitelezése történik.   
Fogasok szereltünk fel a tornateremben. 
Sporteszköz pályázaton sportszereket szereztünk be.  
A Német nemzetiségi kiegészítı pályázat még elbírálás alatt van.- Csolnok 
 
Karitatív tevékenység 
 
Iskolánk rendkívüli felajánlásban részesülhetett május 21-én. Az Innovatív Fejlesztési 
Nonprofit Kft. a Zooming You 2003 szervezı céggel karöltve kiválasztották 
intézményünket, s felajánlották önkéntes segítségüket a társadalmi 
kötelezettségvállalás program résztvevıjeként. Lelkes harminc fiatal elızetes 
egyeztetés alapján tevékeny munkához látott, s egy teljesem más udvart varázsolt 
nekünk mindenféle fizetség nélkül. A régi, elavult, a szabványnak meg nem felelı 
eszközöket eltávolították, s az udvaron több éve elfekvı lommal együtt el is 
szállítatták. Az általuk felajánlott eszközökkel rendezetté tették iskolánk udvarát, 
amelyeknek értéke 482 ezer forintot tett ki. A segítı tevékenység gondolata, az 
összefogás,példaértékő lehet a településen élık számára. Jó példa és élmény volt 
tanulóinknak is, hogy idegenek önzetlenül segítettek. 
 
A tanév programjai 
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Idıpont Tevékenység  
Szeptember  Tanévnyitó ünnepség 
 Sulisprint 
Október  Úzsás 
 Versmondó verseny Dágon 
November  Simor –napok Bajna 
 Az 1. oszt. Szöveges értékelése 
 Papír és PED palack győjtés 
 Nyílt nap 
December  Az 1. osztály Difer mérése 
 Mikulás nap 
 Adventi vásár 
 Karácsonyi ünnepség 
 Nyílászárók cseréje 
Január  Félév lezárása 
Február  Farsangi délután  
Március  Fogászat  
 Bővész elıadása az iskolában 
 Nemzeti ünnep márc. 15. faluszintő 

megünneplése az iskola 
közremőködésével 

 Díjkiosztó ünnepség Sárisápon a 
„Mesék, mondák” rajzversenyen 

 Víz világnapja alkalmából Tatabányán 
hirdetett rajzverseny 

 Az elsı osztályosok beíratása 
 Fogászati tájékoztató 
Április  Családsegítısök kézmőves 

foglalkozása 
 Varga László ásványkiállításának 

megtekintése 
 Föld napján udvar, kertrendezés 
 Rendırségi bemutató 
Május  Anyák napi ünnepség 
 Hangverseny, hangszerbemutató a 

csolnoki zeneiskolásokkal 
 Állatkerti kirándulás Budapest 
 Német  négyfordulós levelezıs verseny 

vége 
 Innovatív Fejlesztési Közhasznú 

Nonprofit Kft. Karitatív tevékenysége 
 Kompetencia és helyi mérés 
 Gyereknap gulyásfızéssel, sport és 

kézmőves foglalkozással 
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Június  Pedagógusok köszöntése  
 Pedagógusnapi ünnepség Dágon 
 Erdei iskola Abaligeten 5 tanulóval 
 Osztálytermek átalakítása következı 

tanévre 
 Tanévzáró – a 4. osztály búcsúztatása, 

Bánfalvi Béláné búcsúztatása 
 Iskola épületének külsı szigetelése, 

felújítása 
  
  
 
 
 
 
 
Összegzés 
 
 
A 2009-2010-es tanévben igyekeztünk szélesíteni az intézményi szolgáltatás 
lehetıségeit tanórán kívüli tevékenységek bıvítésével. 
Nagyon sokszor áttekintettük feladatainkat közös értekezések során, amelyek 
némelyikére meghívtuk a társulás igazgatóját is, hogy közelebbi képet szerezhessen 
iskolai életünkrıl.  Örömünkre szolgált, hogy vendégül láthattuk a társulás többi 
tagintézményének vezetıit is. Nem csak az oktatásban igyekeztünk új ötletekkel élni, 
de megragadtuk a külsı segítség lehetıségét is, amellyel megszépült udvarunk. 
Tanév végén öt tanulót írattak ki iskolánkból, akik környezı települések iskoláiba 
mentek. A következı tanévre vonatkozóan szeretnénk olyan új módszereket 
alkalmazni, tevékenységek széles lehetıségét biztosítani, amelyekkel talán vonzóbbá 
tehetjük intézményünket. 
í 


